
 

 

ZÁPISNICA  zo zasadania   

Výboru mestskej časti č. 3 Trnava - Sever  

 

 

 

08.09.2022 

Miesto: ZŠ s MŠ  Nám. Slov. uč. tovarišstva 15, pavilón B, Trnava 

Deň:  08.09.2022 

Čas: 17.30 hod. 

 

 

 

Prítomní: 

 

Poslanci: 

Ing. Vladimír Ekhardt 

MUDr. Štefan Krištofík 

Neposlanci: 

Ing. Anton Kollár 

Neprítomní: 

MUDr. Branislav Kramár, Mgr. Peter Kozelka, Emanuel Gronský,  

Juraj Fuzák, Mgr. Eduard Guniš, Ing. Richard Sládek, Mgr. Katarína Kolevová, Ing. Pavol Hluchý 

 

Hostia:  

viď. prezenčná listina 

 

Program:    

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Požiadavky občanov a VMČ č.3 – Sever na MsÚ 

3. Záver 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



1. Otvorenie zasadnutia VMČ č. 3 - Sever  
 
Rokovanie Výboru mestskej časti Trnava – Sever viedol podpredseda Ing. Vladimír Ekhardt, ktorý 
privítal všetkých prítomných účastníkov zasadania a následne všetkých oboznámil s programom VMČ. 

 
 

2. Požiadavky občanov a VMČ č.3 – Sever na MsÚ 

 

2.1  p. Študenc požaduje: 

- prehodnotiť odpoveď na požiadavku z VMČ (23.6.2022), umiestniť dva koše na odpadky, jeden 
na konci J. Hlúbika a druhý v strede ulice (Pekné pole) na pozemku mesta Trnava. 

odpoveď: 
 
3.15.3 Umiestniť 2 koše na odpadky na ulici J. Hlubíka (zodp. Ing. Bodišová, tel. 3236109) 
V tejto lokalite sa nachádzajú malé smetné nádoby na nasledovných miestach: 
1ks - zastávka MAD (J. Hlúbika 2) 
1ks - označník MAD (J. Hlúbika 36) 
1ks - označník MAD (križovatka ulíc Slnečná  - J. Hlúbika) 
1ks - označník MAD (J. Húbika 7 pri COOP Jednote) 
1ks - DI ( križovatka ulíc J. Hlúbika - Titusa Zemana) 
Mesto neplánuje osádzať malé smetné nádoby v lokalitách s individuálnou bytovou zástavbou. 
 

- preveriť stav požiadaviek na osadenie chýbajúcich pouličných lámp na na Viktoriniho námestí 
a Okružnej ulici. 

- preveriť stav požiadavky na vybudovanie dodatočného prístupového chodníka (od zadu) ku 
kontajnerovým stojiskám (kvôli bezpečnému prístupu), ktoré sa nachádzajú vedľa cyklochodníka na 
Špačinskej ulici na sídlisku ČSM. 
 
- Zverejniť výsledky prieskumu spokojnosti zameraný na detské ihriská, ktoré mesto uskutočnilo 
v mesiaci August. 
 

2.2 p.Papagájová požaduje odpoveď na následujúce podnety: 

1. či bude realizovaná oprava Belušovho vodojemu na Piešťanskej ulica, oprava omietky, nové 
vonkajšie nátery, celková rekonštrukcia 

2. či budú vysadené nové stromy vyššieho vzrastu (cca 200-300ks) po obvode areálového oplotenia 
alebo v areáli, ktoré môžu zmierniť klimatické zmeny v lokalite 

3. žiadosť o opravu zvlneného asfaltového povrchu v okolí križovatky Východná ulica - Veterná ulica 
(oproti bytovému domu Veterná 8760/42). 

4. návrh na pasportizáciu novovysadených stromov, prípadne už vysadených pôvodných stromov, 
ktorá by uľahčila údržbu, polievanie, prípadnú zodpovednosť pre developera, údržbu, resp. 
zodpovednú spoločnosť, ktorá by sa mala o stromy starať a nielen ich vysadiť a nechať pomaly 
odumrieť (napr. spoločnosť Mobelix vysadila nové stromy v lokalite, ale o ich údržbe a zalievaní sa už 
nedá hovoriť, pravdepodobné mnohé nevydržia rok/dva. 

 

 

 



2.3 Žiadosť p.Papagájovej a obyvateľov mestskej časti Zátvor 

Prosíme Vás o preverenie možnej alternatívy za výrub cca 50-60 ihličnatých stromov (fyzicky si môžete 
spočítať podľa vyrezaných kmeňov), vysokých 2 až 2,5m, vo veku cca 10-12rokov, ktoré sa nachádzali 
za oplotením nákladnej vrátnice TESCO EXTRA na Východnej ulice, oproti bytovým domom ARBORIA. 

Stromy slúžili ako zvuková bariéra na zníženie hlučnosti nákladnej vrátnice a okrasná zeleň, ktorá 
čiastočne pomáhala k zníženiu klimatických zmien v okolí (prehriate asfaltových a betónových plôch). 

V prílohe č.1 sa nachádza odpoveď MsÚ na zákonnosť výrubu cca 60 stromov spoločnosťou Tesco 
(nákladná vrátnica), ktorú občania mestskej časti Zátvor neprijímajú ako dostatočné riešenie. 

Zaujímalo by nás: 

1. v akom termíne vysadí spoločnosť Tesco náhradu za stromy. 

2. či spoločnosť Tesco vysadí minimálne dvojnásobný počet stromov (cca 120ks) ako kompenzáciu 
za výrub. 

3. ako chce riešiť spoločnosť Tesco odstránenú zvukovú bariéru, ktorá eliminovala hlučnosť 
nákladnej vrátnice a skladových priestorov. 

4. aké kroky prijme spoločnosť Tesco, aby nerušila obyvateľov bytových domov Arboria počas 
nočného kľudu (naštartované kamióny počas vykládky/nakládky, hlučné chladenie kamiónov pri 
zásobovaní). 

Zároveň žiadame: 

1. aby spoločnosť Tesco Extra vybudovala protihlukovú bariéru po obvode pôvodného 
oplotenia (nákladná vrátnica od Východnej ulice), ktorá zamedzí šíreniu hluku do lokality bytovej 
mestskej štvrte Arboria. 

2. aby spoločnosť Tesco Extra resp. mesto Trnava vysadili aj stromy vyššieho vzrastu pozdĺž 
cestnej komunikácie na Východnej ulice (od novej kruhovej križovatky Novomestská ulica po napojenie 
na Veternú ulicu). 

 

2.4 Žiadosť obyvateľov Ustianskej ulice na termín začatia prác výmeny povrchu komunikácie na 
Ulici Ustianska, ktoré boli viackrát avizované, najmä z dôvodu nevyhovujúceho stavu komunikácie a 
zníženého  komfortu bývania z otrasov a následným poškodzovaním nehnuteľností. 

2.5 Žiadosť obyvateľov Ustianskej ulice o opätovnú kontrolu MsP pre dodržiavanie dopravného 
značenia viď. požiadavka zápisnice z 12.5.2022 bod 2.4. 

Táto kontrola bola zo strany MsP potvrdená a následne sa začala aj vykonávať, no po krátkom čase 
prišlo ku rekonštrukcii ulice Jána Hajdóczyho, pričom bola v tomto úseku uzavretá a premávka bola 
presmerovaná,  nedochádzalo tak k porušovaniu dopravného značenia zákazu pre nákladné motorové 
vozidlá z Krupskej ulice. Po otvorení spomínaného úseku však dochádza k opätovnému porušovaniu 
tejto zákazovej značky. 

2.6 Žiadosť obyvateľov Veternej ulice o začatie projektovej prípravy a všetkých potrebných úkonov 
k vydaniu stavebného rozhodnutia pre pokračovanie cyklochodníka a chodníka na Veternej ulici až po 
ubytovňu SOŠ, nakoľko je tento úsek dosť využívaný nielen študentmi SOŠ ale aj obyvateľmi BD/RD v 
okolí a zvýšila by sa tak aj jeho bezpečnosť a v neposlednom rade by sa SOŠ napojila na už existujúcu 
sieť cyklochodníkov v Trnave. 

 

Príloha č.1: 



 

 

3.  Záver 
 



Na záver podpredseda výboru Ing. Vladimír Ekhardt  poďakoval prítomným za aktívnu účasť. 
 

Zápisnicu spísal: Ing. Vladimír Ekhardt 

Zápisnicu overil: Emanuel Gronský 

Zápisnicu schválil: Ing. Vladimír Ekhardt 

 

 

V Trnave dňa: 23.09.2022 


